
  DILIGÈNCIA.- A Castellar del Vallès (Vallès Occidental), vint-i-cinc de gener 
de dos mil cinc, la poso jo el Secretari, als efectes determinats a l’article 3r del Decret 
33/1991, de la Generalitat per a fer constar que s’obre el primer dels plecs que 
s’habiliten per a la transcripció de les Actes de l’Ajuntament Ple, corresponent a l’any 
actual. 
 
 
 
 
 

 
ACTE PLE ORDINARI  
DATA 25 DE GENER DE 2005 
HORA 8 DEL VESPRE 

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il·lme. Alcaldessa 

Montse Gatell Pérez 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Núria Juncadella Roig 
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell    
- Antònia Pérez Ballonga 
- Rosa Massot Casadevall 
- Ignasi Giménez Renom 
- José Eduardo González Navas  
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
 
 
 
 
- Juli Boadella Vergés 
     Secretari 

  
  1.-  Aprovació, si escau, dels esborranys de  
        les actes de les sessions 15-12 i 21-12.
  
  2.-  Donar compte dels decrets de l’Alcaldia 
         i acords de la Junta de Govern Local. 
 
  3.- Donar compte del conveni amb CITE. 
  
  4.- Estudi de detall Ctra. Sentmenat núm.    
       123-141 
 
  5.- Suport a les seleccions esportives  
        catalanes 
         
  6.- Conveni fundació Obra Social Benèfica 
 
  7.- Proposta sobre el catàstrofe del tsunami
 
  8.- Proposta sobre la Plaça Major 
 
  9.- Assumptes sobrevinguts   
 
10.- Suggeriments i preguntes 
    
   
 

- Francesc Aragon 
 Interventor 
EXCUSEN L’ABSENCIA 
- Jordi Carcolé García 
- F. Xavier García García 
- Sandra Roig Garay    

-  



Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
    
 1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS DE LES ACTES DE LES          
               SESSIONS DE:  15 DE DESEMBRE i 21 DE DESEMBRE. 
 
Tothom manifesta que ha llegit les actes. 
VOTACIÓ: FOREN APROVADES PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA, I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL. 

  
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels Decrets de l’Alcaldia 
dictats des de l’última sessió plenària fins avui. 
La Corporació es donà per assabentada 

 
3.-  DONAR COMPTE DEL CONVENI AMB CITE 
 

La Sra. Alcaldessa explica que el Centre d’Informació per a Treballadors i Treballadores 
Estrangers, i que està vinculat a un centre de Comissions Obreres , i aquest conveni s’ha 
signat per poder posar en funcionament l’Oficina d’Informació i Assessorament a les 
persones estrangeres que resideixen a Castellar. Aquesta oficina es va posar en marxa 
el dilluns dia 17 de gener i continuarà durant un any, que és la durada del conveni. 
Regula l’assessorament directa a les persones immigrades, la ubicació d’aquesta oficina 
està en la planta baixa de l’Ajuntament, i l’objectiu és donar el servei per a la 
regularització de la seva situació al país. A petició del propi CITE i de Comissions 
Obreres, tot i estar aprovat per Decret, se’n dona compte al Ple d’aquest conveni. 
S’obra un torn d’intervencions amb la Sra. Antònia Pérez del PSC, manifestant la 
satisfacció per la posta en marxa d’aquest servei, ja que cada cop la immigració és més 
forta i cal donar-los una ajuda per la seva total integració. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer i diu que tal com s’ha exposat el conveni és per un 
any, però des dels mesos de febrer a maig en que està obert el període de regularització 
de papers, s’incrementen les consultes i visites. I val a dir que des de l’Ajuntament està 
portant a terme una campanya important d’informació i de gestions directes amb els 
empresaris, ja que són ells els que han de presentar la major part d’informació. 
Intervé la Sra. Alcaldessa  per dir que dijous dia 27 hi haurà una assemblea 
d’informació per totes aquelles persones interessades en tenir més informació sobre el 
procés de regularització de la situació de les persones estrangeres.             
La Corporació es donà per assabentada 

 
4.- ESTUDI DE DETALL CARRETERA DE SENTMENAT NÚM. 123-141 

 
Vist l’estudi de detall per a l’ordenació de volums de la parcel·la situada a la carretera 
de Sentmenat núm. 123-141. 
ATÈS que la parcel·la és resultant del projecte de compensació del pla parcial La 
Soleia del Cosidor, aprovat definitivament  el 27/03/96. El Pla General d’Ordenació de 
Castellar del Vallès, aprovat el 26/05/99 refon les determinacions del pla parcial. 



El Pla parcial estableix l’ordenació d’aquesta parcel·la a través d’estudi de detall. 
D’altra banda la disposició transitòria quarta punt 2 de la Llei d’Urbanisme 2/2202 
admet la possibilitat, pels estudis de detall exigits expressament pel planejament 
anterior, de tramitar-se d’acord amb la normativa anterior a la Llei. 
ATES que l’ordenació proposada contempla la tipologia edificatòria unifamiliar en 
filera, que ve regulada en el propi pla parcial. La proposta pren la regulació de la zona 
unifamiliar en filera i la fa extensiva a la zona d’edificació disgregada, zona 14 del pla 
parcial, a desenvolupar per estudi de detall. El model d’ordenació plantejat respecta el 
criteri d’implantació de les cases de les parcel·les veïnes en quant que, reconeixent la 
topografia del terreny, configura un sòcol en planta baixa alineat als murs de 
tancament existents. D’altra banda l’adopció del mateix criteri d’ordenació 
predominant en el pla parcial, homogeneïtza la implantació de l’edificació. 
ATÈS el que disposa la Disposició Transitòria quarta de la Llei 2/2002, d’urbanisme 
modificada per la Llei 10/2004, en el sentit que els estudis de detall exigits o que 
resultin necessaris pel planejament vigent es poden tramitar d’acord amb la 
normativa anterior a la Llei, fins que el planejament no incorpori les determinacions 
d’ordenació volumètrica. 
Vist el que disposen els articles 64, 65 i 66 del  Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de 
juliol, pel que s’aprova la refosa de textos legals a Catalunya en matèria urbanística. 
ATÈS que la competència de l’aprovació inicial és Alcaldia, delegada a la Junta de 
Govern Local i que aquesta aprovà inicialment l’estudi de detall en data 26 d’octubre 
de 2004. 
ATÈS que l’expedient fou exposat al públic, a partir de la publicació de l’Edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província del dia 10 de novembre de 2004. 
ATÈS que no s’ha rebut cap al·legació si suggerència. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar definitivament  l’estudi de detall per a l’ordenació de volums de 
la parcel·la situada a la carretera de Sentmenat núm. 123-141. 
SEGON.- Fer públic  aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província, de conformitat 
amb l’article 1’1 de la Llei 21/2002 d’urbanisme, modificat per la Llei 10/2004, 
expressant el lloc de consulta i informació. 
La Regidora Gemma Perich  presenta la proposta i diu que aquest estudi de detall 
correspon a una parcel·la que resulta del projecte de compensació, aprovat 
definitivament l’any 1996, en l’indret anomenat “La Soleia del Cosidor”, aquesta 
parcel·la no s’ha executat fins ara i prèviament s’havia de fer un Estudi de detall per 
ordenar i veure quin és el volum i l’alienació de les cases. Aquesta ordenació 
contempla una tipologia edificatoria unifamiliar en filera, ja que la majoria d’aquest 
pla parcial té aquesta mateixa edificació.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
5.- SUPORT A LES SELECCIONS ESPORTIVES CATALANES 
 

ATÈS que Catalunya és una de les principals potències del món pel que fa a la pràctica 
de l’hoquei sobre patins. 
ATÈS que comptem amb clubs esportius i jugadors que han guanyat nombroses 
competicions i que han excel·lit en la pràctica d’aquest esport a nivell nacional, estatal 



i internacional, la qual cosa ens converteix en un punt de referència destacat en el 
món de l’hoquei i del patinatge en general. 
ATÈS que el passat mes d’octubre, la selecció d’hoquei sobre patins de Catalunya va 
tenir l’oportunitat de participar i de proclamar-se campiona del Mundial B d’hoquei 
patins, celebrat a la ciutat xinesa de Macau, classificant-se per al Mundial A, que es 
disputarà l’any 2005. 
ATÈS que la participació de la selecció catalana d’hoquei sobre patins en el Mundial A 
depenia del reconeixement de la Federació Catalana de Patinatge per part de la 
Federació Internacional de Patinatge (FIRS), en el marc de l’Assemblea general que 
aquesta entitat va celebrar a Fresno (Califòrnia, Estats Units) els dies 25 i 26 de 
novembre de 2004. 
ATESA la negativa inicial del Comitè Central de la FIRS a debatre en l’esmentada 
Assemblea el reconeixement definitiu de la Federació Catalana de Patinatge. 
ATÈS que aquesta decisió representa una greu contradicció amb les pròpies decisions 
anteriors de la FIRS, com era l’autorització a participar en el Mundial B de Macau, 
alhora que suposa una gran decepció per a la ciutadania de Catalunya. 
ATÈS el posterior funcionament irregular de l’Assemblea de la FIRS, 
A l’Ajuntament Ple a proposta dels grups municipals de CiU, ERC,PSC i ICV, s’adopten 
els següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Sol·licitar al Comitè Central de la Federació Internacional de Patinatge 
(FIRS) que replantegi amb urgència l’esmentada decisió, amb la finalitat que 
l’Assemblea general de l’entitat pugui reconèixer formalment la Federació Catalana de 
Patinatge i la capacitat de la selecció catalana d’hoquei sobre patins de participar en 
totes les competicions internacionals, amb la premura suficient per permetre la seva 
participació en el Mundial A que se celebrarà l’any 2005. 
SEGON.- Manifestar el suport a totes les seleccions esportives catalanes, com una 
mostra de projecció internacional de l’esport català i de Catalunya, que no es planteja 
contra ningú, sinó com una expressió en positiu de l’activitat esportiva de Catalunya i 
de la gran afecció esportiva de la societat catalana. 
TERCER.- Comunicar aquests acords al Comitè Central de la Federació Internacional 
de Patinatge, a la Junta Directiva de la Federació Catalana de Patinatge, a la 
Secretaria General de l’Esport de la Generalitat de Catalunya, a la Secretaría de 
Estado para el Deporte del Govern espanyol i als Grups Parlamentaris del Parlament 
de Catalunya. 
La Sra. Alcaldessa  defensa la proposta i esmenta que és un tema que ve retirat 
d’un ple anterior i a petició d’un grup municipal pel seu estudi, ara es dona 
compliment a aquest compromís portant aquesta proposta per la seva aprovació, un 
cop consensuat tot el text i amb el suport de tots els grups municipals aquí presents 
CiU, ERC, PSC i ICV-EPM. Bàsicament el que fem és donar suport al reconeixement de 
les seleccions esportives catalanes com a seleccions nacionals, a continuació passa a 
fer una lectura de la proposta. 
S’obra un torn d’intervencions amb el PSC, el Sr. Ignasi Giménez anunciant que el 
vot del Grup Socialista serà favorable. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer explica que ja abans dels jocs olímpics de l’any 92, 
ja hi va haver-hi un moviment social important a favor de les seleccions esportives 
catalanes i per la seva participació en aquells jocs olímpics. Es va crear una associació 
l’ADOC que amb més de 5.000 socis va tenir quatre anys d’existència i es va dissoldre 



un cop vist que no es podia participar en els jocs olímpics de Barcelona, degut a 
pressions polítiques, malgrat tot això es va constituir el Comitè Olímpic de Catalunya 
amb més 500.000 signatures. Amb això vull dir que el camí recorregut és molt llarg, i 
que   Castellar, ja  des dels seus inicis, va donar suport a la iniciativa de l’ADOC. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
6.- CONVENI FUNDACIÓ OBRA SOCIAL BENÈFICA 
 

Amb el nom d’Obra Social benèfica de Castellar del Vallès” es va fundar en aquesta 
població de Castellar del Vallès, a l’ any 1928, una Institució amb naturalesa jurídica 
de societat civil i de caràcter social benèfic, entre la parròquia i l’ Ajuntament de 
Castellar del Vallès.  Actualment la seva forma jurídica és la de fundació, i com a tal 
està inscrita amb el núm. 1897 del registre de fundacions de la Generalitat de 
Catalunya, des de l’ any 2003.  La Fundació OSB és una institució que serveix l’ 
interès general i com a tal té les següents finalitats fundacionals: 
A) De forma prioritària, acollir, sostenir, atendre, assistir i donar tractament a 
persones majors de 65 anys, així com aquelles que per circumstàncies personals i/o 
socials puguin equiparar-se a les d’aquest col·lectiu. L’acolliment al que es fa 
referència es podrà donar a través dels serveis de residència, centre de dia, 
habitatges tutelats, atenció a domicili o qualsevol altre que el Patronat aprovi i que 
tingui com a finalitat principal l’atenció a la gent gran. 
B) De forma complementària i sempre que s’ atengui a la finalitat principal podrà 
també acollir, mantenir, atendre i donar tractament facultatiu a ancians malalts  o 
gent gran veïns de la Vila que per falta de recursos o de familiars no poden ser 
atesos, sempre que no es tracti de malalts terminals, llevat de casos excepcionals. 
ATÈS que des del 2 de març de 1994 l’Ajuntament de Castellar del Vallès o ña 
Fundació Obra Social Benèfica tenen signat un conveni de col·laboració amb la 
finalitat de prestació dels serveis a les persones grans necessitades de Castellar del 
Vallès. 
Conveni que es necessari actualitzar per arribar a establir un marc de col·laboració 
entre l’Ajuntament de Castellar del Vallès i la Fundació Obra Social Benèfica de 
Castellar del Vallès (a partir d’ara Fundació O.S.B.). 
Aquesta col·laboració estarà dirigida a que la Fundació O.S.B. continuï la seva tasca 
de prestació de serveis d’atenció a gent gran propis de la seva institució (residència 
assistida, centre de dia, habitatges tutelats, menjador, atenció a domicili), i que 
aquesta prestació asseguri l’atenció a aquest col·lectiu en totes aquelles situacions en 
les que calgui una resposta social des del municipi. 
Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Aprovar el conveni  de col·laboració amb la Fundació Obra Social Benèfica, que 
s’adjunta a aquesta proposta. 
Presenta la proposta la Sra. Alcaldessa  tot dient que  l’Obra Social Benèfica és una 
fundació que dona servei a les persones grans que necessiten una certa assistència i 
que  l’Ajuntament forma part d’aquest Patronat. Amb aquesta aprovació es vol 
actualitzar el conveni i alhora recollir les noves o més formes de col·laboració i relació 
que hi ha entre l’Obra Social Benèfica i l’Ajuntament i també totes els aspectes de 
gestió i finançament.  



Destacarem d’aquest conveni el compromís de crear una Comissió Tècnica formada 
per Tècnics, Sanitaris. L’Obra Social Benèfica es una institució que serveix d’interès 
general, i com a tal té unes finalitats fundacionals:   
- de forma prioritària acollir, sostenir, atendre, assistir  i donar tractament a les 
persones grans del municipi, així com totes aquelles que per circumstàncies  
personals, socials o familiars puguin equiparar-se a les d’aquest col.lectiu; l’acolliment  
al que es fa referència es podrà donar a través dels serveis de residència, de centre 
de dia, habitatges tutelats, d’atenció a domicili o qualsevol altre que el Patronat 
aprovi i que tingui com a finalitat principal l’atenció a la gent gran. Per altra banda i 
de forma complementària i sempre que s’atengui a la finalitat principal, podrà també 
acollir, mantenir , atendre i donar tractament facultatiu a persones grans, malaltes, 
que per falta de recursos o de familiars no poden ser atesos.  
Amb aquest objectius podem resumir una mica quines son les finalitats fundacionals 
de l’Obra Social Benèfica, i per tant un cop actualitzat aquest conveni, s’establirà la 
col·laboració que estarà dirigida bàsicament a que l’Obra Social Benèfica continuï la 
seva tasca de prestació de serveis d’atenció a la gent gran propis de la seva institució,  
i que aquesta prestació asseguri l’atenció  a aquest col.lectiu en totes aquelles 
situacions en les que calgui una resposta social des del municipi.  
Per acabar val a dir que aquest conveni ha estat redactat per l’Equip de Govern i a 
proposta de l’Obra Social Benèfica i vull agrair el treball interessant i eficient portat a 
terme pel grup municipal del PSC. 
En torn d’intervencions el Sr. Pepe González pel PSC  exposa que aquest conveni és 
el final d’un llarg procés. El grup que represento sempre havia defensat la necessitat 
de regular d’una forma transparent les relacions entre l’Ajuntament i l’Obra Social 
Benèfica. El conveni que avui s’aprova manifesta la voluntat de les dues parts de 
col·laborar, i estableix en forma de contrapartida els compromisos de cada un, que és 
el que rebem de l’Obra Social Benèfica i que és el que donem des de l’Ajuntament a 
l’Obra, i també queda ben definida la responsabilitat jurídica, social i econòmica de 
l’Obra Social. Però per sobre de tot és que es garanteix l’actual situació econòmica i 
es posen les bases per garantir un futur amb una no dependència dels fons públics. El 
Grup Socialista està satisfet d’haver contribuït a aquest resultat final i lògicament el 
nostra vot serà favorable. 
Per acabar diré que seria bo que el Sr. Interventor fes una lectura acurada del text 
definitiu, ja que se n’han fet afegitons, per tal que quedés un redactat digne i sense 
il·legalitats. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer  exposa el vot favorable del seu grup i diu que avui 
volem mostrar la satisfacció per l’acord unànime i pel consens assolit per la signatura 
d’aquest conveni de col·laboració. Val a dir que la finalitat i la funció de l’Obra Social 
Benèfica és d’un gran interès social. Des dels seus inicis l’Ajuntament sempre ha 
mostrat la bona predisposició a col·laborar de moltes maneres i sobretot en l’aspecte 
econòmic, així doncs amb aquest conveni s’assenten les bases per continuar amb 
aquesta col.laboració.                 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
7.- PROPOSTA SOBRE LA CATÀSTROFE DEL TSUNAMI 
 



La regidora del PSC Sra. Antònia Pérez presenta la proposta tot demanant que a la 
subvenció donada per la Regidoria de Cooperació, s’hi afegissin 3.000 € sobrants del 
pressupost de l’any anterior. 
Pren la paraula la Sra. Alcaldessa recordant que en comissió informativa es va informar  
que al Fons Català de Cooperació, es destinaran 3.500 € per a projectes d’emergència 
pels damnificats del Tsunami, circumstància que ja fou tractada en el darrer Consell de 
Cooperació i Solidaritat mes enllà d’aquesta emergència se n’ha atès d’altres: existeixen 
dos actes de la Junta de Govern, del 17 i 28 de novembre, en les que s’atorguen 2.000  
€ per ajuda humanitària caravana Sàhara i 1.000 € al Fons Català per que ho distribuís 
a emergència de la ultima catàstrofe a Haití.    
Només ens queda demanar des del Ple de l’Ajuntament que es pogués realitzar una 
sessió extraordinària del Consell de Solidaritat i Cooperació, no només per informar 
d’aquests acords i de la donació que l’Ajuntament ha fet per aquesta catàstrofe, sinó 
també, per veure quines son les possibles accions posteriors que des del municipi 
podem fer per ajudar, encara més, al sud-est asiàtic. 
Demana la paraula la Regidora Sra. Antònia Pérez  del PSC, dient que es retira la 
proposta i quedem a l’espera que el més aviat possible s’engeguin aquestes accions. 

 
8.- PROPOSTA SOBRE LA PLAÇA MAJOR 

 
La Sra. Alcaldessa explica que es també una proposta de resolució presentada pel PSC 
sobre la formació d‘una comissió de participació pel seguiment de les obres de la Plaça 
Major. 
El Sr. Pepe González pel PSC presenta la proposta dient que és una proposta de 
participació per fer un seguiment de les obres i del projecte de la Plaça Major. La nostra 
proposta pretent donar una solució singular a una problemàtica singular. La Plaça Major 
no és un projecte més, i que condicionarà  la vida ciutadana molts mesos, i a més a més 
és una magnifica oportunitat per provar nous sistemes de participació a la nostra Vila. 
Evidentment aquesta proposta no és en absolut incompatible amb les sessions 
d’informació o reunions que és puguin fer des de l’Ajuntament, la nostra proposta és 
crear una  comissió específica amb una participació de l’Administració, del grup 
municipal i de ciutadans representatius del conjunt de la població, i que a través de 
reunions temporals es faci un seguiment de l’evolució del projecte. Estem oberts a 
valorar la composició més adient d’aquesta com també estem oberts a valorar la 
composició més adient d’aquesta comissió, com també estem oberts a consensuar el 
contingut de la nostra proposta en la línia de l’acord frustrat redactat ahir per la tarda 
amb Convergència i Esquerra. 
La Sra. Alcaldessa  intervé tot dient que s’ha intentat consensuar un text únic en virtut 
d’aquesta proposta, malauradament no hi ha hagut consens en la redacció de la 
proposta, la qual cosa és una llàstima perquè torna a passar allò que en el fons tots 
estem d’acord, en que hi ha d’haver-hi participació ciutadana, tots estem disposats a 
obrir els canals de participació més adients en cada cas perquè tots els ciutadans de 
Castellar puguin participar de la manera més adequada en les decisions que afecten al  
municipi, estem d’acord a més a més que ha de ser especialment important la 
participació en un projecte com de la Plaça Major. Per tant no podem dir que no 
estiguem d’acord en que hi hagi participació ciutadana en la Plaça Major, en el que 
divergíem bàsicament era en una part de la redacció del text presentat pel PSC que diu: 
“la creació de forma immediata d’una comissió de seguiment d’aquesta obres formada 



per ciutadans, representants dels diferents grups municipals i dels Serveis Tècnics de 
l’Ajuntament. L’equip de govern va fer una proposta alternativa a aquest text, una mica 
en la línia de dir que l’Ajuntament de Castellar es compromet a la creació dels òrgans de 
participació adients per tal de definir els projectes inclosos en la remodelació de la Plaça 
Major, al marge dels mecanisme ja establerts per la participació ciutadana a aquests 
efectes. Val a dir que malgrat això, amb aquestes dues línies de representació 
poguéssim arribar a un text consensuat i per això seguir-hi treballant per a una propera 
sessió plenària. 
En torn de replica el Sr. Pepe González pel PSC exposa que la proposta no qüestiona ni 
critica el procés que s’ha portat fins ara, no té res a veure, comença a funcionar a partir 
d’ara, és cert que ahir fins i tot es va arribar fins i tot a un redactat complert i la única 
diferència destacable era un problema de protagonisme. El grup del PSC reivindica que 
si una iniciativa que presentem a proposta de resolució al Ple, lògicament és que fem 
una defensa de la proposta, amb independència que després es converteixi en una 
proposta de tots.  
La Sra. Alcaldessa  incideix en que com ha passat en el punt 5è de les seleccions 
catalanes és diu que al Ple es presenta la proposta que els grups municipals hi van estar 
d’acord, al no poder-se presentar en igual forma,  proposo l’ajornament de la proposta 
de seguiment.  
El Sr. Pepe González  pel PSC  diu que estan d’acord en esperar un mes més i arribar a 
un text definitiu en aquest tema.   

 
9.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 

 
No n’hi ha. 
  
 10.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Pel PSC el Sr. Ignasi Giménez  pregunta en quin òrgan de govern es va decidir  la 
redacció i posterior publicació en diferents mitjans de comunicació locals, privats, de 
la nota de premsa signada per l’Ajuntament que portava com a títol 25 anys 
d’Ajuntaments, sense l’Ajuntament de Castellar del Vallès.? 
L’Alcaldessa  respon tot dient que era un article i es va redactar a la pròpia Alcaldia, 
que és un òrgan de govern unipersonal dels previstos per la Llei, i com totes les 
decisions que es prenen posteriorment va ser informat i conseuat per l’equip de 
govern. 
En torn de replica el Sr. Ignasi Giménez  pel PSC, exposa que en aquest cas la nota 
de premsa hauria d’anar signada per l’Alcaldessa, ja que  Ajuntament som tots els 
regidors de tots els grups municipals, i estaria bé delimitar el que és l’Ajuntament en 
tant que en forma part l’equip de govern i tant dels grups que estant a l’oposició, del 
que és l’Alcaldessa. 
L’Alcaldessa  posa de relleu que qui representa l’Ajuntament és l’Alcaldessa com a 
Presidenta de la Corporació. 
Per acabar el Sr. Ignasi Giménez  pel PSC, demana que quedi constància que 
aquesta nota de premsa no representava al PSC. 
El Sr. Jordi Permanyer  per ERC intervé dient que troba correcte que el grup 
socialista no es senti representat per aquesta nota, però val a dir que no totes les 
notes de premsa que surten son decisions preses en òrgans de govern, moltes 



vegades són informacions o temes que desenvolupen diverses conselleries, i sempre 
van a nom de l’Ajuntament de Castellar del Vallès. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent tres quarts de nou del vespre, 
s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau de la Sra. Alcaldessa. 
 
 


